
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:  

"Analysen vert sendt på høyring når desse momenta er innarbeidde:

1. Beredskapsanalysen bør drøfte om infrastruktur for kriseferjer er god nok for alle sambanda.

2. Beredskapsanalysen syner at ferjesambandet  Breistein – Valestrandsfossen bør sikrast vidare 

drift."

Røysting

Innstillinga vart samrøystes vedteken.

Oen sitt forslag fekk 1 røyst (SV) og fall.

Vedtak

Fylkesutvalet vedtek å sende "Beredskapsanalyse for bruene rundt Bergen» ut på høyring.


